

Protokoll styrelsemöte i Jemtland Innebandy 2018-09-10

- § 1 Mötets öppnande
Ordförande Pär Malmrot öppnar mötet
- § 2 Mötets justerare
Till mötets justerare valdes Jenny Wallin och Tomas Scott
- § 3 Emelie Moberg tog upp några synpunkter från damlaget som diskuterades.
Emelie kollar på ett datum där styrelsen, eller delar av styrelsen, har en träff med laget.
- § 4 Ett påminnelsemail om den pågående New Body försäljningen bör skickas ut till föräldrarna i utvecklingslagen. Jenny fixar det.
- § 5 H1 laget har varit på en cup i helgen som var. I samband med den så konstaterade Pär att rapporteringen från matcherna måste vi tänka på att den ska vara bättre och tydligare.
Den 15 september kl 14.00 kommer H1 ha en träningsmatch i Torvalla med gratis entré.
- § 6 Damlaget har en träningsmatch i Sundsvall nu på lördag och på söndag har de teambuilding.
Ytterligare en träningshelg har planerats in sista helgen i september.
- § 7 Tomas har fakturerat seniorlagen och under kvällen så skickades även faktura ut till utvecklingslagen.
- § 8 Jenny Wallin har satt ihop en manual för sekretariatet som hon skickar till oss andra för att läsa igenom.
- § 9 Marknadsgruppen bör ha ett möte inom kort för att se över själva matcharrangemangen. Vid detta möte tittar vi också vidare på Merchandise.
- § 10 Ett påminnelsemail om säsongskorten bör också gå ut snarast. Tomas fixar det.
- § 11 Nästa styrelsemöte blev inte bestämt under mötet.
- § 13 Mötets avslutades

Ordförande, Pär Malmrot

Mötets sekreterare, Malin Flodin

Mötets justerare, Tomas Scott

Mötets justerare, Jenny Wallin